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1. Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH– „Šta konkretno radi Vijeće ministara BiH u 

pravcu osiguranja sredstava za finansiranje institucija od značaja za BiH, te 

omogućavanje ponovnog otvaranja Zemaljskog muzeja i drugih institucija koje su 

zatvorene, zbog izostanka sredstava iz budžeta BiH?“ 

2. Inicijativa upućena Vijeću ministara BiH – „Predlažem da nadležne institucije i Vijeće 

ministara BiH uvrste u Prijedlog budžeta za 2014.godinu stavku finansiranje institucija 

od značaja za BiH, sa iznosima najmanjim iz nivoa 2010. godine.“ 
 


